
 

URBÁRSKE DRUŽSTVO VITANOVÁ, družstvo, 027 12  V i t a n o v á 82 

 

 

                                            Z á p i s n i c a . 

 

zo zasadnutia predstavenstva UD Vitanová konaného dňa 26.1.2024 

 

Prítomní: Podľa pripojenej prezenčnej listiny 

Program: 1, Otvorenie 

                2, Ťažobná činnosť 

                3, Finančná situácia 

                4, Schválenie spôsobu predaja dreva 

                5, Schválenie fungovania ekonomickej činnosti 

                6, Výzva Jaroslava Ťapaja o predloženie dokladov na kontrolu 

                7, Záver  

 

Bod 1, Zasadnutie predstavenstva otvoril a viedol predseda p. Hrubec Vladimír 

            Za overovateľov zápisnice boli schválení: Mišuda Daniel, Ťapaj Štefan          

            za zapisovateľa Pšiteková Štefánia 

Bod 2,  V decembri sme ešte dokončili porasty 42d, kde sa vyťažilo 78,88 m3 

                                                                             43, kde sa vyťažilo  63,97 m3 

Drevo bolo predané ešte v decembri. Celkovo za rok 2023 bolo vyťažené 

1416,11 m3 kalamitného dreva. V porovnaní s rokom 2022 je to menej  

o 377,46 m3. V roku 2022 sa vyťažilo 1793,57 m3. V roku 2024 sme začali 

ťažbu kalamitného dreva v porastoch: 

76     Muchovka sa vyťažilo     26,11 m3 

77a1 Sivierka                            12,57 m3 

77a3 Sivierka                            12,68 m3 

Spolu                                         51,36 m3 

Drevo je ešte na sklade. 

                 

      

Bod 3, Finančná situácia k 31.12.2023: 

 V SLSP máme na účtoch: 

 BÚ 275.780,31 EUR, TV 116.299,37 EUR, TV 101,310,07 EUR  

 

Bod 4, Schválenie spôsobu predaja: Nakoľko máme na sklade vyťažené drevo 

predseda navrhol, že drevo sa bude predávať dražbou. Oznam o dražbe bude 

zavesený na internetovej stránke v stredu, kde bude uvedené, kde sa drevo  

nachádza a podmienky predaja. Drevo bude predané v celkovej dĺžke a v celom 

množstvo, ktoré je uložené na sklade. Ďalšou podmienkou bude, že drevo bude 



musieť byť uhradené do 5 dní od vystavenia faktúry, až po uhradení faktúry, si 

odberateľ môže drevo odviesť. 

Obhliadka dreva môže byť  vykonaná do pondelku a obálky odovzdané 

v pondelok do 12,00 hod. V pondelok večer  sa zídu 2 členovia predstavenstva  

a 1 člen kontrolnej rady a vyhodnotia najvýhodnejšieho odberateľa. 

Obálky budú archivované. 

Predaj dreva dražbou uskutočníme po prvý raz. Do budúcnosti uvidíme, či 

predaj takýmto spôsobom bude pre nás výhodný.  

 

Hlasovanie: 

Uznesenie č. 1 

Za ................... 7 členov 

Proti ............... 0 členov 

Zdržalo sa ...... 0 členov 

Uznesenie je schválené 

 

. 

K bodu 5, Schválenie fungovania ekonomickej činnosti 

Predseda navrhol, aby  ekonomická činnosť – účtovníctvo, bolo vykonávané 

tak ako doteraz u ekonómky p. Pšitekovej. Priestory v kancelárii UD sú malé, 

a nie je miesto na uskladnenie dokladov. Taktiež šetríme finančné prostriedky, 

nakoľko UD nemá žiadne náklady na počítačovú techniku, programové vyba- 

venie, školenia a stravné. Taktiež p. Pšiteková má vo svoje kancelárii 

neobmedzenú pracovnú dobu a je ochotná vybaviť členov v ktoromkoľvek  čase. 

Členovia sa po rozprave  dohodli, že ekonomická činnosť sa bude vykonávať tak 

ako doteraz v kancelárii ekonómky  p. Pšitekovej Vitanová 347. 

 

Hlasovanie: 

Uznesenie č. 2 

Za ................................ 7 členov 

Proti ............................  0 členov 

Zdržalo sa....................  0 členov 

Uznesenie je schválené 

 

 

 

Bod 6, Výzva na predloženie dokladov 

Predseda obdržal doporučený list od: Spolupodielnikov Urbárskeho družstva 

a PSSL Vitanová ako výzvu Predstavenstvu Urbárskeho družstva a PSSL 

Vitanová na predloženie  na kontrolu kompletnej účtovnej dokumentácie 

a vecí súvisiacich s hospodárením UD, PSSL do kancelárie v budove č. 82 

do 31.1.2024. V prípade nerešpektovania tejto výzvy, podľa platných zákonov, 

bude celá vec odovzdaná OČTK a Médiám. 



Za spolupodielnikov a svojich voličov bol podpísaný Jaroslav Ťapaj bez 

identifikačných údajov. 

 

Nakoľko nie sú priložené plné moci spolupodielnikov, ani bližšie identifikačné 

údaje, považujeme túto výzvu za neúplnú a zmätočnú. Nie je z nej jasné komu 

bola výzva adresovaná, ani adresa odosielateľa. 

 

      

Bod 7, Záver  

V závere členovia diskutovali ohľadom predaja úžitkového dreva členom. 

Bolo konštatované, že takého dreva, ktoré by sa mohlo predať členom je 

málo. Náklady na ťažbu sa zvyšujú, preto bolo navrhnuté zvýšiť cenu 

úžitkového dreva pre členov na 30,- EUR + DPH za m3 dreva. 

 

Hlasovanie: 

Uznesenie č. 3 

Za  ...................... 6 členov 

Proti ...................  0 členov 

Zdržalo sa...........  1 člen 

Uznesenie je schválené 

     

 

Keďže neboli iné návrhy, zasadnutie predstavenstva  predseda ukončil  

 

 

Vo Vitanovej dňa 26.1.2024 

 

 

Zapisovateľ: Pšiteková Štefánia                       ............................................     

 

Overovatelia : Mišuda Daniel                          ............................................. 

 

                        Ťapaj Štefan                             ............................................. 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                   Vladimír Hrubec  

                                          Predseda URBÁRSKEHO DRUŽSTVA Vitanová,  


